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Kära mottagare, 

Vi på Vattenfall AB har varit del av en FFR-marknad nu och tycker att det fungerat väldigt bra. 

Om jag förstår det rätt så föreslår ni att man som leverantör av FFR måste ha avtal eller ett 
godkännande från balansansvarig i uttagspunkten. Detta tycker vi är onödigt då produkten inte ger 
upphov till några (eller försvinnande små) obalanser. Det sänker bara konkurrensmöjligheterna och i 
förlängningen höjs det pris som ni får betala. 

Med vänlig hälsning / Best regards 

Viktor Gårdö 
Manager Sourcing 

Sourcing Management Commodities 
BA Customers & Solutions 

Address: Evenemangsgatan 13, 169 56 Solna, 16956 Arenastaden 

www.vattenfall.se 
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